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Bolos: Sper sa cream o dezbatere publica pe ceea ce înseamna reglementarile legale

privind interoperabilitatea bazelor de date

Ministrul Cercetarii, Inovarii si Digitalizarii, Marcel Bolos, a afirmat marti ca, pe lânga legea Cloud-ului

Guvernamental, în curând, spera sa creeze "o dezbatere publica cu folos pe ceea ce înseamna

reglementarile legale privind interoperabilitatea bazelor de date".

 

"Pe lânga legea Cloud-ului Guvernamental în curând, sper eu, sa finalizam si sa punem în dezbatere publica si sa

cream o dezbatere publica cu folos pe ceea ce înseamna reglementarile legale privind interoperabilitatea bazelor de

date. Cu alte cuvinte, sunt atâtea evenimente de viata în care am putea, prin asigurarea interoperabilitatii bazelor de

date, sa nu mai plimbam oamenii dintr-o parte în cealalta pentru ca sa obtina diversele servicii publice de la

autoritatile statului. Am dat exemplul înmatricularilor, dar tot atât de bine poate fi exemplul impunerii cladirilor

sau locuintelor care sunt tranzactionate pe piata - si de la OCPI (Oficiul de Cadastru si Publicitate Imobiliara, n.r.)

se poate transmite toata structura aceasta de informatii necesare pentru impunerea cladirii, fara sa mai plimbam

omul înca o data pe la directiile de impozite si taxe locale pentru a-si realiza impunerea", a mentionat Marcel

Bolos, la Conferinta CursDeGuvernare "Urgenta: Economia 4.0 - ce pune România în locul scaderii de la industria

prelucratoare".

 

El a subliniat ca Ministerul Cercetarii, Inovarii si Digitalizarii mai are în vedere strategia de securitate cibernetica

si tot ceea ce înseamna reglementarile acestea în zona securitatii cibernetice.

 

"De asemenea, avem în vedere strategia de securitate cibernetica si tot ceea ce înseamna reglementarile acestea în

zona securitatii cibernetice pentru ca, astfel, întregul pachet de reglementari sa poata sa duca la aceasta deschidere

a economiei digitale - si sa încercam sa valorificam la maxim potentialul pe care îl avem ca stat. Astazi, cifrele ne

arata ca avem o contributie de 4% din PIB care provine din industria IT, dar prin aceste politici publice si investitii

pe care le realizam, sper eu, sa putem pe viitor sa crestem acest procent, pentru ca este o componenta de industrie

IT cu valoare adaugata foarte mare si cu potential de crestere foarte mare pentru România", a precizat ministrul. 

page 1 / 1


